

NIANCE®
+ SWITZERLAND

NIANCE

Premium Anti-Aging aus der Schweiz

NIANCE, als echte Schweizer Premium Marke, steht für hochwirksame und reinste High-Class-Hautpflege und innovative, wirkungsvolle Konzepte im Bereich der Luxus Anti-Aging Pflege. NIANCE bietet mit effektiven Produkten und ganzheitlichen Behandlungsmethoden eine sichtbare Verjüngung der Haut.

Premium Anti-Aging from Switzerland

NIANCE, as a genuine premium Swiss brand, is synonymous with highly-effective and utterly pure first-class skin-care, and innovative, dynamic concepts in the luxury anti-aging skin-care sector. NIANCE supplies effective products and holistic treatment methods for visibly rejuvenating the skin.

FACE TREATMENTS WOMEN

NIANCE EYE DELUXE

30 Min. EUR 78

Luxus-Treatment für die Augenpartie

Diese Premium Verwöhn Kur speziell für die Augenpartie sorgt für einen strahlenden und wachen Blick. Feine Trockenheitslinien, Fältchen, Augenschatten und Schwellungen werden gezielt bekämpft. Ihre Augen erstrahlen in faszinierender Frische. Sie verzaubern durch samtig glatten Teint.

Luxury Treatment for the Eye Area

This premium regimen treatment specifically formulated for the eye area will provide you with sparkling bright eyes. Light dryness lines, wrinkles, dark circles and swellings are tackled purposefully. Your eyes will look fascinatingly alive and your velvet-like, smooth skin will enchant your surroundings.

NIANCE INTENSIVE

60 Min. EUR 160

Spezielles Intensiv-Treatment

inkl. NIANCE Eye Deluxe – das Luxus-Treatment für die Augenpartie

Diese pflegende und beruhigende Intensiv-Behandlung versorgt Ihre Haut mit Feuchtigkeit, Nährstoffen und Vitaminen. Eine Glättung feiner und durch Trockenheit verursachter Linien wird erzielt, die Haut wird zart und geschmeidig. Eine zusätzliche luxuriöse Pflege der Augenpartie sorgt für einen strahlenden und wachen Blick. Leichte Hautirritationen werden beseitigt und Ihr Teint erstrahlt in neuer Frische.

The special intensive treatment

inkl. NIANCE Eye-Deluxe – the luxury treatment for the eye area

This nurturing and comforting intensive treatment provides your skin with moisture, nutrients and vitamins. It has a smoothing effect on lines and small wrinkles caused by dryness, making the skin tender and soft. Additional luxurious care of the eye area helps you look bright and awake. Slight skin irritation is smoothed out and your complexion shines with new freshness.

NIANCE DELUXE

90 Min. EUR 188

Luxus-Anti-Aging-Treatment

inkl. NIANCE Eye Deluxe – das Luxus-Treatment für die Augenpartie

Diese Premium Behandlung sorgt für Festigkeit und Geschmeidigkeit. Ihre Haut wird mit essenziellen Mikronährstoffen versorgt, die natürliche Repair-Funktion der Haut wird beschleunigt. Eine verbesserte Mikrozirkulation liefert als Ergebnis einen rosigen und jugendlichen Teint. Ihre Augenpartie erfährt eine zusätzliche Verwöhn-kur, Spuren von Übermüdung oder Kraftlosigkeit werden beseitigt. Eine Anti-Aging Hochleistungsanwendung für anspruchsvolle Haut.

The luxury anti-aging treatment

incl. NIANCE Eye Deluxe – the luxury treatment for the eye area

This premium treatment provides for firmness and smoothness. Your skin will be supplied with essential micro-nutrients, accelerating the skin's natural repair function. Optimal supply with moisture smoothes your skin, lines and small wrinkles are erased. Enhanced microcirculation results in a rosy and young-looking complexion. Additional care of your eye area removes traces of overtiredness and weakness. A high-performance anti-aging application for demanding skin.

FACE TREATMENTS MEN

NIANCE MEN ULTRA

30 Min. EUR 85

Intensiv-Facial für Männer

Ein effektives Turbo-Treatment für trockene oder müde Haut. Intensive Feuchtigkeit wird Ihrer Haut zugeführt und dort gebunden. Eine verbesserte Mikrozirkulation sorgt zusätzlich für ein entspanntes und erholt Hautbild.

The fast intensive facial for men

An effective turbo-treatment for dry or tired skin. Intense moisture is applied to your skin and absorbed. In addition, enhanced microcirculation lets the skin look relaxed and recreated. The treatment removes signs of tiredness and small lines, leaving your skin smooth and full of vitality.

NIANCE MEN POWER

60 Min. EUR 158

Multi-Anti-Aging-Treatment für Männer

Die Premium Behandlung für den anspruchsvollen Herrn sorgt für neue Spannkraft und Festigkeit. Eine intensive Zellnahrung durch Mikronährstoffe sowie eine verbesserte Depotbildung von Feuchtigkeit lassen einen müden oder fahlen Teint verschwinden. Ihre Augenpartie erlebt eine zusätzliche Luxuspflege und Ihr Teint gewinnt an sichtbarer Glätte und einer gesunden Ausstrahlung.

The multi anti-aging treatment for men

The premium treatment for demanding men provides new resilience and firmness. Intensive supply of cells with micro-nutrients and enhanced moisture deposits make fallow or tired complexions a thing of the past. Your eye area enjoys additional luxury care, your complexion gains in smoothness and your skin is given a healthy, beautiful appearance.

NIANCE Luxus Anti-Aging Body Treatments – die Revolution in der Körperpflege

Mit den luxuriösen NIANCE Anti-Aging Körperbehandlungen entwickelte NIANCE ein ganzheitliches Konzept mit innovativem Multi-Ergebnis: Anti-Aging, Slimming, Shaping, Straffung und Anti-Cellulite. Erleben Sie die einzigartigen NIANCE Luxus Körperbehandlungen, die alle Sinne berühren während High-Tech Wirkstoffe ihre Wirkung entfalten.

NIANCE Luxury Anti-Aging Body Treatments – the body care revolution

With its luxury NIANCE anti-aging body treatments, NIANCE developed a holistic concept for innovative multi-results: anti-aging, slimming, shaping, firming and anti-cellulite. Experience the unique NIANCE luxury body treatments that appeal to all senses while high-tech ingredients take their effect.

BODY TREATMENTS WOMEN

NIANCE RETREAT

90 Min. EUR 209

Das Luxus Multi-Anti-Aging Relax Body Treatment

Das pure Luxus Body Ritual für Sie und Ihre Sinne ist der ultimative Fatburner, strafft sofort, reduziert den Umfang von Bauch, Hüften, Oberschenkeln und minimiert Cellulite. Das Anti-Aging Peeling verfeinert Ihr Hautbild, entschlackt und reinigt intensiv. Entspannen Sie bei der einzigartigen NIANCE Serpentinsteinsmassage mit den wertvollsten NIANCE Anti-Aging Ölen.

The Luxury Multi-Anti-Aging Relax Body Treatment

The pure luxury body ritual for you and your senses is an ultimate fat burner, tones your skin immediately, reduces the girth of abdomen, hips and thighs, and minimizes cellulite. The anti-aging peeling serves to refine your complexion, detoxify and purify your skin deeply. Relax with a unique NIANCE Serpentine stone massage applying the most precious NIANCE anti-aging oils.

NIANCE GLOW

45 Min. EUR 95

Luxus Anti-Aging Körperpeeling

Luxuriöses Anti-Aging Körperpeeling mit Dreifach-Effekt: mechanisches, enzymatisches und mildes Säurepeeling, verfeinert das Hautbild, entschlackt und reinigt intensiv, Unebenheiten werden ausgeglichen. Die abschliessende Pflege mit dem Premium Glacier Body Serum und der Premium Glacier Body Cream regt den Fettstoffwechsel an, strafft und formt die Silhouette sofort sichtbar.

Luxury Anti-Aging Body Peeling

Luxury anti-aging body peeling with triple effect: a mechanical, enzymatic and gentle acid-based peeling serves to refine your complexion, detoxify and purify the skin deeply, while balancing all kinds of irregularities. A subsequent treatment stimulates the lipid metabolism, tones the skin and reshapes your body contours immediately.

NIANCE RECOVER

60 Min. EUR 110

Luxus Anti-Aging Ganzkörpermassage

Diese luxuriöse NIANCE Serpentinsteinsmassage, mit den wertvollsten NIANCE Anti-Aging Ölkompositionen, löst sämtliche Verspannungen und lässt Sie abtauchen während High-Tech Wirkstoffe Ihre Haut straffen, den Fettstoffwechsel anregen und die Silhouette modellieren.

Luxury Anti-Aging Full Body Massage

This luxury NIANCE Serpentine stone massage with the high value NIANCE anti-aging oil compositions relieves all kinds of physical tensions and allows you to perfectly relax, while most advanced ingredients tone your skin, stimulate the lipid metabolism and reshape your body contours.

BODY TREATMENTS MEN

NIANCE MEN REVITALIZE

90 Min. EUR 209

Das Luxus Multi-Anti-Aging & Relax Body Treatment speziell für IHN
Das ultimative Anti-Aging Body Treatment für Männer strafft und remineralisiert den Körper. Das Anti-Aging Peeling reinigt Ihre Haut intensiv. Die tiefenentspannende NIANCE Serpentin-steinmassage mit den wertvollsten NIANCE Anti-Aging Ölen löst Verspannungen.

The Luxury Multi-Anti-Aging & Relax Body Treatment specifically for MEN
The ultimate anti-aging body treatment especially for MEN tones and re-mineralizes the body. The anti-aging peeling serves to cleanse your skin deeply. The deeply relaxing NIANCE Serpentine stone massage with most valuable NIANCE anti-aging oils relieves physical tensions.

NIANCE MEN REFINE

45 Min. EUR 95

Luxus Anti-Aging Körperpeeling speziell für IHN
Das Anti-Aging Peeling mit Dreifach-Effekt: mechanisches, enzymatisches und mildes Säurepeeling, reinigt Ihre Haut intensiv. Das Premium Glacier Body Serum ist der ultimative Fatburner, strafft, remineralisiert und pflegt Ihren Körper im Anschluss.

Luxury Anti-Aging Body Peeling for MEN
The anti-aging peeling with triple effect: a mechanical, enzymatic and gentle acid-based peeling serves to cleanse your skin deeply. The Premium Glacier Body Serum is the ultimate fat burner, tones, re-mineralizes and finally nourishes and shapes your body.

NIANCE MEN REVIVE

60 Min. EUR 110

Luxus Anti-Aging Ganzkörpermassage speziell für IHN
Neue Vitalität für IHN. Diese luxuriöse NIANCE Serpentinsteinmassage schenkt neue Energie und Vitalität und löst Verspannungen. Die wertvollen NIANCE Ölkompositionen und die High-Tech Anti-Aging Wirkstoffe straffen, remineralisieren und regen den Fettstoffwechsel an.

Luxury Anti-Aging Full Body Massage specifically for MEN
New vitality for MEN. This luxury NIANCE Serpentine stone massage provides you with new energy and vitality and releases tensions. The most valuable NIANCE anti-aging oil compositions and high-tech anti-aging ingredients tone your skin, re-mineralize your body and stimulate your lipid metabolism.

BODY & FACE TREATMENTS

NIANCE EXTRAVAGANCE

120 Min. EUR 270

Das Luxus Multi-Anti-Aging Relax Body & Face Treatment

Das pure Luxus Body & Face Ritual für Sie und Ihre Sinne. Das Anti-Aging Peeling verfeinert Ihr Hautbild, entschlackt und reinigt intensiv. Das Premium Glacier Body Serum ist der ultimative Fatburner, strafft sofort, reduziert den Umfang von Bauch, Hüften, Oberschenkeln und minimiert Cellulite. Am Ende entspannen Sie bei der einzigartigen NIANCE Serpentinsteinsmassage und einer Augenmassage die für einen strahlenden Blick sorgt.

The Luxury Multi-Anti-Aging Relax Face & Body Treatment

The pure luxury body ritual for you and your senses. The anti-aging peeling with triple effect: a mechanical, enzymatic and gentle acid-based peeling serves to refine your complexion, detoxify and purify your skin deeply. The Premium Glacier Body Serum is applied in a technique especially developed by NIANCE. It is an ultimate fat burner, tones your skin immediately, reduces the girth of abdomen, hips and thighs, and minimizes cellulite. Afterwards, relax with a unique NIANCE Serpentine stone massage and the Eye massage provides brilliant eyes.

NIANCE MEN COMPLETE

120 Min. EUR 250

Das Luxus Multi-Anti-Aging Relax Body & Face Treatment

Das ultimative Anti-Aging Body & Face Treatment für Männer. Das Anti-Aging Peeling reinigt Ihre Haut intensiv. Das Premium Glacier Body Serum strafft und remineralisiert den Körper. Die NIANCE Serpentinsteinsmassage mit den wertvollsten NIANCE Anti-Aging Ölen löst Verspannungen und die abschließende Augenmassage und Kopfmassage wirkt vitalisierend.

The Luxury Multi-Anti-Aging Relax Face & Body Treatment

The ultimate anti-aging body treatment especially for MEN. The anti-aging peeling with triple-effect: a mechanical, enzymatic and gentle acid-based peeling serves to cleanse your skin deeply. The ultra-precise Premium Glacier Body Serum tones and re-mineralizes the body. The deeply relaxing NIANCE Serpentine stone massage with most valuable NIANCE anti-aging oils relieves physical tensions. The eye massage and head massage and the final anti-aging face care will provide you with new vitality.